
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE I GRUNDEJERFORENINGEN GI BER Å 
Den 11-12-2007 

 
 
 

Til stede: Helle, Søren, Mette, Ole, Jane, Susanne, Jette, Michael   
 
 
Dagsorden:  

1. Godkendelse af referat fra forrige møde 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Udnævnelse af referent 
4. Hække 
5. Gæsteparkering 
6. Snerydning 
7. Anlæg af have 
8. Indkørsler – ekstra fliser 
9. Legeplads 
10. Budget 
11. Brev til folk der flytter ind 
12. Dagsorden for næste møde 
13. Evt. 

 
Referat: 

Ad1:  Referatet er godkendt uden kommentarer 
Ad2: Dagsorden blev udvidet med diverse punkter – se ovenfor 
Ad3: Michael meldte sig frivilligt 
Ad4: I henhold til salgsprospekt er grænsen for højden på hæk sat til 80 cm. 

Bestyrelsen fastholder denne beslutning.  
Vi henstiller til at man overholder sine skelgrænser. 

Ad5: Sagen kører videre – bestyrelsen fastholder kravet om, at der kommer 
gæsteparkering. For nuværende henstiller vi til, at man så vidt muligt par-
kerer i egen indkørsel. 

Ad6: Jf. aftale med Katty Busack ryddes der sne af MT Højgaard indtil 3.marts 
– herefter klarer vi det selv. 

Ad7: Vi tager kontakt til Byggeforeningen for at undersøge beskrivelsen af an-
læg af have. 

Ad8: Bestyrelsen er opmærksom på problemet. Bestyrelsen vedtager at der kan 
lægges 5 rækker fliser, hvis man ønsker dette. 

Ad9: Vi foreslår at dette udsættes til generalforsamlingen (den ordinære afhol-
des senest i april). Dels fordi det ikke ligger helt fast hvordan fællesarea-
lerne bliver (jf problemet med gæsteparkeringspladserne) dels fordi det er 
en ret bekostelig affære. 

Ad10: Der udarbejdes et budgetforslag. 
Ad11: Der udarbejdes et ’velkomstbrev’ til alle nye beboere.  
Ad12: Sædvanlig dagsorden. Mødet afholdes hos Søren /Mustrupvej 121, 12/02-

2008 kl. 19.00. 
Ad 13:   

 
 
Opgaver: 

Helle Ringer rundt til alle, der endnu ikke svaret på mails.  
Desuden skrives der et brev til alle, der er flyttet ind. 

Mette  Skriver til Katty Busack vedr. uoverenstemmelser mellem Katty Busacks 
og Kim Peters udsagn vedr. snerydning 

Jette Laver aftalte med vognmand vedr. snerydning på vejen og stikveje i 
marts og april 

Søren Udarbejder et budgetforslag og fremlægger det på næste møde 



 
 
Ønsker og forslag til dagsordenen er meget velkomne . Disse kan skrives i forslagsforumet  
på hjemmesiden eller kan sendes til bestyrelsens e- mail adresse: bestyrelsen@giberaa.dk . 
Bemærk at forslag sendt til enkelte bestyrelsesmedl emmer ikke nødvendigvis bliver be-
handlet på næste møde. 
 
 
 


